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Přítomni: Drobil Přemysl, Fiury Roman, Jurčík Miloslav, Klenovská Renata, Kuciánová 

Zdeňka, Hanák Vítězslav, Olšina Jaroslav, Řezáč Vladimír, Scheichenostová 

Romana, Sokolínský Ivo, Vrána Martin 

Zasedání řídil:     Vítězslav Hanák, starosta obce 

Jmenováni byly ověřovatele zápisu:  pan Miloslav Jurčík a pan Přemysl Drobil 

Starosta jmenoval zapisovatele zápisu: paní Věra Stratilová 

VIII. veřejné zasedání bylo zahájeno v  18:02 hod. 

 

1) zahájení 

 
Předsedající, starosta Vítězslav Hanák, zahájil zasedání přivítáním všech přítomných  

a konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina zastupitelů a zastupitelstvo je tedy usnášení 

schopné. 

Předsedající dále přítomné seznámil s pořadem VIII. veřejného zasedání zastupitelstva obce 

Zborovice a přečetl všechny body programu, které byly následující: 

1) Zahájení, 

2) zpráva předsedy z činnosti za uplynulé období finančního výboru, 

3) zpráva předsedy z činnosti za uplynulé období kontrolního výboru, 

4) zpráva předsedy z činnosti za uplynulé období kulturní komise, 

5) zpráva starosty obce za uplynulé období, 

6) žádost o podporu Domov pro osoby se zdravotním postižením Zborovice  

                                                                                            150.000,- Kč,  

žádost o podporu Myslivecký spolek Zborovice – Medlov   25.000,-Kč, 

žádost o podporu SDH Zborovice              157.800,- Kč,  

žádost o podporu SDH Medlov      85.000,-Kč, 

žádost o podporu Pionýrské skupiny Zborovice, z.s.  50.000,-Kč, 

žádost o podporu ELEDA s.r.o. (Pošta Partner)           372.500,- Kč, 

žádost o podporu ČSV – český svaz včelařů, z.o. Zdounky, z.s. 11.000,- Kč, 

žádost o podporu TJ Pilana Zborovice, z.s.             200.000,- Kč, 

žádost o podporu KČT odbor Zborovice, z.s.   15.000,- Kč, 

žádost o podporu náboženská obec CČSH Zborovice   50.000,- Kč, 

žádost o podporu ŘKF Zborovice      75.000,- Kč, 

žádost o podporu ČZS, pobočný spolek Zborovice   30.000,- Kč, 

7) rozpočtové opatření č.13/2023, 

8) obecně závazná vyhláška č.01 /2023- místní poplatek ze psů, 

9) obecně závazná vyhláška č. 02/2023- místní poplatek za užívání veřejného prostranství, 

10) obecně závazná vyhláška č.03/2023- místní poplatek za obecní systém odpadového 

hospodářství, 

11) stanovení výše stočného pro rok 2024, 

12) záměr rekonstrukce vnitřních prostor objektu občanské vybavenosti stojící na pozemku 

p.č. 1095 v k.ú. Zborovice – fotbalové šatny v areálu fotbalového hřiště ve Zborovicích, 

13) prodej, bezplatný převod pozemků 

-prodej části pozemku parc. č. 785 v k.ú Zborovice, 

14) diskuze – potřeby občanů v roce 2024, vzájemné setkávání, příprava kulturních akcí, 

15) závěr. 
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Předsedající vyzval k diskuzi o předloženém programu veřejného zasedání. 

 

Nikdo z přítomných se do diskuze nepřihlásil. 

 

Předsedající dal hlasovat o schválení předloženého pořadu VIII. veřejného zasedání 

zastupitelstva obce. 

 

Pro:  11  

Proti:  0 

Zdržel se: 0  

 

usnesení č. VIII/2023/1: Zastupitelstvo obce schvaluje program VIII. veřejného zasedání 

zastupitelstva obce. 

 

2) zpráva předsedy z činnosti za uplynulé období finančního 

výboru 

 
Starosta obce předal slovo panu předsedovi finančního výboru, aby seznámil přítomné se 

zprávou předsedy finančního výboru. 

 

Zpráva z činnosti finančního výboru 4/2023 

 

Finanční výbor se sešel dne 6.11.2023 v 17 hodin v kanceláři starosty obce a spolu s 

místostarosty posuzoval přijaté žádosti spolků, příspěvkových organizací a sdružení našich 

obcí. V návaznosti na finanční možnosti roku 2024 navrhoval jejich výši. 

Dále jsme se zabývali předběžným návrhem rozpočtu na rok 2024, možnostmi jeho navýšení a 

rozdělení finančních prostředků mezi investiční akce plánované v následujícím roce. 

S finálním rozpočtem budou občané seznámeni na veřejném zasedání v měsíci prosinci tohoto 

roku, kde dojde k jeho případnému schválení. 

 

Miloslav Jurčík, předseda výboru................................... 

Ivo Sokolínský, člen výboru............................................ 

Zdeněk Kubánek, člen výboru....................................... 

 

Starosta obce poděkoval předsedovi finančního výboru za přednesení zprávy a sdělil, že 

zastupitelstvo bere zprávu předsedy finančního výboru na vědomí. 

 

3) zpráva předsedy z činnosti za uplynulé období 

kontrolního výboru 

 
Starosta obce předal slovo panu předsedovi kontrolního výboru, aby seznámil přítomné se 

zprávou předsedy kontrolního výboru. 
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Protokol o kontrole č. 5 

KONTROLNÍHO VÝBORU – obce Zborovice 

 

Datum kontroly: 6.11.2023 

Místo kontroly: OÚ Zborovice 

Předmět kontroly: Kontrola se týkala plnění vybraných usnesení ze VII. Veřejného zasedání 

zastupitelstva obce, které se konalo dne 21.9.2023 

 

-usnesení č. VII/2023/4: Zastupitelstvo obce schvaluje veřejnoprávní smlouvu č. 11/2023, 

uzavíranou mezi Obcí Zborovice a ELEDA s.r.o. – výše dotace 57.660,- Kč. 

Kontrolní výbor provedl kontrolu uzavření veřejnoprávní smlouvy a úhrady. Veřejnoprávní 

smlouva č. 11/2023 byla uzavřena dne 24.10.2023 – tzn. podepsána starostou obce a pane 

Ladislavem Dvořákem – jednatelem společnosti ELEDA s.r.o.. Finanční prostředky ve výši 

57.660,- Kč byly zaslány na číslo účtu uvedené ve smlouvě dne 26.10.2023 což bylo ověřeno na 

bankovní výpise ČSOB číslo 255. 

 

-usnesení č. VII/2023/5: Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č. 11/2023.  

Kontrolní výbor prověřil zveřejnění rozpočtového opatření dle zákona č. 250/2000 Sb. – 

rozpočtové opatření bylo zveřejněno na úřední desce i přístupem umožňujícím dálkový přístup 

dne 2.10.2023, což je v souladu se zákonem – zveřejnění do 30 dnů od schválení. 

 

 

-usnesení č. VII/2023/6: Zastupitelstvo obce schvaluje Smlouvu o poskytnutí dotace č. 

D/4407/2023/HK mezi Zlínským krajem a obcí Zborovice 

Kontrolní výbor provedl kontrolu uzavření Smlouvy o poskytnutí dotace. Smlouva o poskytnutí 

dotace č. D/4407/2023/KH byla uzavřena dne 2.10.2023 – tzn. podepsána starostou obce dne 

26.9.2023 a hejtmanem Zlínského kraje panem Ing. Radimem Holišem dne 2.10.2023. 

 

Za kontrolní výbor: 

Roman Fiury 

Vladimír Řezáč 

Šárka Fiury 

Zborovice dne 6.11.2023 

 

Starosta poděkoval předsedovi kontrolního výboru za přednesení zprávy a sdělil, že 

zastupitelstvo bere zprávu předsedy kontrolního výboru na vědomí. 

 

4) zpráva předsedy z činnosti za uplynulé období kulturní 

komise 

 
Starosta předal slovo panu předsedovi kulturní komise, aby seznámil přítomné se zprávou 

předsedy kulturní komise. 
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Zpráva kulturní komise 

 

Schválením zastupitelstva obce byla na veřejném zasedání 29. 6. 2023 zřízena kulturní komise. 

Komise je iniciativním a poradním orgánem starosty obce. Organizuje kulturní, společenské a 

sportovní akce, které jsou financovány, nebo dotovány z prostředků obce. 

Komise se schází pravidelně nejméně jedenkrát za měsíc. Ze své činnosti je zodpovědná 

starostovi obce.  

Aby bylo možné akce zajišťovat a koordinovat, komise si vytvořila tým aktivistů ze všech 

společenských a zájmových organizací a příspěvkových organizací. 

Kdo tedy měl o spolupráci zájem, byl pozván na první informativní schůzku 3. 7. 2023, od které 

se odvíjí naše činnosti. 

K dnešnímu dni se komise sešla 6x a mimo to probíhala i další dílčí jednání členů k řešení a 

zajišťování akcí. Celý kulturní tým se vždy účastní jak při přípravě, průběhu a úklidu všech 

akcí. 

Připravili jsme plán kulturní činnosti na rok 2023 i s využitím sokolovny. 

Největší akcí bylo ,,Hurá, na prázdniny“, hody ve Zborovicích a Medlově i s doprovodným 

programem. Oslavy 80 let založení Hasičů v Medlově se Dny otevřených dveří a výstavou 

hasičské techniky, proběhly v srpnu v rámci hodových oslav. V Medlově se konalo letní 

divadelní představení morkovických ochotníků a bylo uvedeno do provozu dětské hřiště. Velmi 

úspěšnou akcí, nejen pro zdraví, ale i pro rozvoj vzájemných vztahů a stmelení kolektivu 

medlovských občanů, byl turistický výlet k pramenu řeky Moravy pod Králickým Sněžníkem. 

 

Říjen pak probíhal v obou obcích ve znamení hasičských halloweenských oslav se 

světluškovými průvody a krásným ohňostrojem v Medlově. Ve Zborovicích jsme uspořádali 

další 2 taneční zábavy se skupinou EXPO a Polygon, vždy s kladným finančním výtěžkem. 

Pro rozvoj výchovy a vzdělání bylo uspořádání divadelní představení Jana Přeučila a Evy 

Hruškové – Staré pověsti české – pro děti a žáky místních škol. 

Každoroční tradiční akcí se již stal bohatý dětský karneval s animátorem Jiřím Hadašem. 

K činnosti kulturní komise patří také oslavy osvobození obce a 28. říjen – Den vzniku 

samostatného československého státu (1918). 

Vždy 1x za čtvrt roku probíhají besedy s jubilanty obou našich obcí. 

V nadcházejícím období budou probíhat akce, které jsou součástí zborovického adventu a celý 

advent bude ukončen Štěpánskou zábavou 26. 12. 2023. Jednou z akcí je i vánoční koncert, 

který se nám již v tuto dobu podařilo vyprodat. O všech těchto akcích jsou občané našich obcí 

vždy informováni obecními letáčky, rozhlasem, plakáty a webovými stránkami obce. 

V následujícím roce se zaměříme i na naše důchodce, divadla a rozvoj lidové kultury. Vrcholem 

by pak měly být důstojné oslavy předání nové hasičské zbrojnice našim místním hasičům. Celé 

toto dílo je možné realizovat hlavně díky nemalým dotacím Zlínského kraje a ministerstva vnitra 

ČR. 

Mezi nejdražší akce patřilo Hurá na prázdniny a Hodový koncert.  Ale i přes toto větší vydání 

se nám daří pořádat kulturu tak, aby si sama na sebe vydělala. Velké poděkování patří firmám 

A. F. SERVIS s.r.o., Sokolínský LEDO s.r.o., PILANA SB a.s. a soukromým podnikatelům 

Miloslavu Jurčíkovi, Přemyslu Drobilovi, Ing. Jaroslavu Olšinovi a MUDr. Zuzaně Plesníkové 

za jejich podporu a nemalé sponzorské dary. 

Na posledním prosincovém zasedání kulturní komise se budeme zabývat tvorbou kulturního 

plánu a obsazeností sokolovny na rok 2024.  
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Žádáme tedy jednotlivé spolky, sdružení a příspěvkové organizace, dle svého zájmu do 8. 12. 

2023 předložily své návrhy k pořádání akcí na Obecní úřad Zborovice. 

 

Starosta poděkoval předsedovi kulturní komise za přednesení zprávy a sdělil, že zastupitelstvo 

bere zprávu předsedy kulturní komise na vědomí. 

 

 

5) zpráva starosty obce za uplynulé období 

 
Dámy a pánové, 

dovolte mi Vás v krátkém ohlédnutí seznámit s obdobím, které přineslo našim obcím mnoho 

přínosného. Začátkem měsíce října jsme s pracovníky obce začali připravovat objekt šaten na 

obecním hřišti k rekonstrukci střešního pláště, což obnášelo mimo jiné demontáž stávající 

plechové krytiny nad ocelovou konstrukcí tribuny, mechanické opracování koroze nejen 

z nosných konstrukcí a následná opatření protikorozním nátěrem. Tento postup byl aplikován i 

na střešní konstrukci nad zahrádkou hospody, tedy demontáž mechanicky poškozené plastové 

krytiny, mechanické odstranění koroze a povrchový antikorozní nátěr. Nad samotným 

půdorysem šaten, je v současné době demontována celá dřevěná nosná konstrukce i 

s hydroizolačním souvrstvím, vnitřní omítkou stropu a zateplením stropní konstrukce. 

Plánovanou stavební údržbou v současné době prochází i šatna herců právě zde na sokolovně, 

kdy byl stávající nábytek, obložení stěn, staré parkety a betonová podlaha vybourána, 

v současné době probíhají elektroinstalatérské práce na nových rozvodech elektřiny jak pro 

zásuvky, tak pro světla v této místnosti. Místnost bude do budoucna řešena jako 

jednoprostorová šatna, s úložnými prostory v nábytkovém vybavení, zasedacím stolem pro 6-8 

účinkujících, v šatně bude k dispozici lednice, umyvadlo a tekoucí teplá voda. Díky stavebním 

úpravám šaten herců, bude na chodbě k dispozici například pionýrské organizaci, která sídlí 

v suterénu sokolovny umyvadlo s teplou vodou, které v současné době nemají k dispozici. 

Začátkem listopadu byla předána stavba bývalých autobusových garáží u potoka stavební  

 

společnosti MANAG, která v současné době realizuje rekonstrukci na novou Požární zbrojnici. 

Náklady na rekonstrukci budou hrazeny zčásti ve výši 4,5 mil. Kč dotací MV, z části ve výši 

0,5mil. Kč dotací Zlínského kraje a zbývající část do celkové výše 13.792.437,-Kč vč. DPH bude 

hrazeno z rozpočtu obce. Stavba bude slavnostně předána SDH Zborovice k užívání koncem 

měsíce srpna 2024. 

Naše obec se postupně připravuje na zimní období, vrcholí přípravy na blížící se advent, počasí 

dává jasně najevo, že se blíží zimní období, které se vyznačuje i u nás stále sněhovou nadílkou. 

Tímto žádám majitele především osobních aut, aby v průběhu nadcházejících zimních měsíců 

nenechávali své plechové miláčky na travnatých plochách u komunikací nebo zaparkované na 

chodnících, protože toto zamezuje v provádění řádné zimní údržby. Komplikujete tímto život 

všem a navíc v případě způsobené škody na vozidle, je vždy doloženo zakázané parkování, o 

dalších případných krocích nemusím dále informovat. 

V závěru krátké zprávy starosty obce si dovolím poděkovat za odvedenou práci pro obec 

našemu zaměstnanci panu Nezdařilovi a přeji mu mnoho zdraví, klidu a pohody v blížícím se 

starobním důchodu. 
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Starosta obce poděkoval přítomným za pozornost a konstatoval, že zastupitelstvo obce bere 

zprávu starosty obce na vědomí. 

 

 

6) Žádosti o podporu 

 
Sociální služby Haná p.o. 

 
Předsedající uvedl, že dne 11.11.2023 byla zastupitelům obce zaslána žádost o poskytnutí 

dotace z rozpočtu obce na rok 2024 ve výši 150.000,- Kč na zajištění základních a 

fakultativních činností dle zákona o sociálních službách uživatelům OZP Zborovice, Hlavní 1, 

768 32. 

 

Předsedající vyzval přítomné k diskuzi nad projednávaným bodem. 

 

Starosta obce uvedl, že s ohledem na vývoj cen, inflaci a předpokladu reálného snížení hodnoty 

výše finančních prostředků z rozpočtového určení daní navrhuje snížit výši podpory na 50.000,- 

Kč. 

 

Předsedající dal hlasovat o souhlasu s návrhem snížení finanční podpory žadatele Sociální 

služby Haná p.o. ve výši 50.000,- Kč na poskytnutí základních a fakultativních činností dle 

zákona o sociálních službách uživatelům DZP Zborovice, Hlavní 1, 768 32 pro dok 2024. 

 

Pro:  8  

Proti:  0 

Zdržel se: 3 (Drobil, Olšina, Scheichenostová)  

 

usnesení č. VIII/2023/2: Zastupitelstvo obce souhlasí s poskytnutím finanční podpory 

žadatele Sociální služba Haná p.o. ve výši 50.000,- Kč, na zajištění základních a 

fakultativních činnosti dle zákona o sociálních službách na rok 2024. 

 

 

Myslivecký spolek Zborovice - Medlov 

 
Předsedající uvedl, že dne 11.11.2023 byla zastupitelům obce zaslána žádost o finanční podporu 

z rozpočtu obce na rok 2024 žadatele Myslivecký spolek Zborovice - Medlov ve výši 25.000,- 

Kč na zajištění potřeb k výkonu práva myslivosti v souladu se schváleným plánem 

mysliveckého hospodaření a lovu, zachování a ochrany přírody, krajiny a zvěře. 

 

Předsedající vyzval přítomné k diskuzi nad projednávaným bodem. 

 

Nikdo z přítomných se do diskuze nepřihlásil 
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Předsedající dal hlasovat o souhlasu s poskytnutím finanční podporu z rozpočtu obce na rok 

2024 žadateli Myslivecký spolek Zborovice – Medlov ve výši 25.000,- Kč na zajištění potřeb  

 

k výkonu práva myslivosti v souladu se schváleným plánem mysliveckého hospodaření a lovu, 

zachování a ochrany přírody, krajiny a zvěře. 

 

 

Pro:  10  

Proti:  0 

Zdržel se: 1 (Jurčík)  

 

usnesení č. VIII/2023/3: Zastupitelstvo obce souhlasí s poskytnutím finanční podpory 

žadateli Myslivecký spolek Zborovice - Medlov ve výši 25.000,- Kč, na zajištění potřeb 

k výkonu práva myslivosti v souladu se schváleným plánem mysliveckého hospodaření a 

lovu, zachování a ochrany přírody, krajiny a zvěře. 

 

SDH Zborovice 

 
Předsedající uvedl, že dne 11.11.2023 byla zastupitelům obce zaslána žádost o finanční podporu 

z rozpočtu obce na rok 2024 žadatele SDH Zborovice ve výši 157.800,- Kč na dokoupení 

závodních dresů, vycházkových stejnokrojů, servis čerpadel PS8 a PS18, pořízení nové savice, 

sacího koše a nové střechy nůžkového stanu poškozeného při oslavách hodů. 

 

Předsedající vyzval přítomné k diskuzi nad projednávaným bodem. 

 

Starosta obce uvedl, že s ohledem na vývoj cen, inflaci a předpokladu reálného snížení hodnoty 

výše finančních prostředků z rozpočtového určení daní navrhuje snížit výši podpory na 

120.000,- Kč. 

Paní Scheichenostová navrhovala, aby zůstala částka v požadované výši a navrhla, aby se 

nejdříve hlasovalo o požadované částce. 

 

Předsedající dal hlasovat o souhlasu s poskytnutím finanční podpory z rozpočtu obce na rok 

2024 žadateli SDH Zborovice ve výši 157.800,- Kč na dokoupení závodních dresů, 

vycházkových stejnokrojů, servis čerpadel PS8 a PS18, pořízení nové savice, sacího koše a 

nové střechy nůžkového stanu poškozeného při oslavách hodů. 

 

 
Pro:  2 (Klenovská, Scheichenostová) 

Proti:  9 

Zdržel se: 0  

 

Návrh byl zamítnut, usnesení nevzniklo. 

 

Předsedající dal hlasovat o souhlasu s poskytnutím finanční podpory z rozpočtu obce na rok 

2024 žadateli SDH Zborovice ve výši 120.000,- Kč na dokoupení závodních dresů, 

vycházkových stejnokrojů, servis čerpadel PS8 a PS18, pořízení nové savice, sacího koše a 

nové střechy nůžkového stanu poškozeného při oslavách hodů. 
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Pro:  9  

Proti:  0 

Zdržel se: 2 (Klenovská, Scheichenostová) 

 

usnesení č. VIII/2023/4: Zastupitelstvo obce souhlasí s poskytnutím finanční podpory 

z rozpočtu obce na rok 2024 žadateli SDH Zborovice ve výši 120.000,- Kč na dokoupení 

závodních dresů, vycházkových stejnokrojů, servis čerpadel PS8 a PS18, pořízení nové 

savice, sacího koše a nové střechy nůžkového stanu poškozeného při oslavách hodů. 

 

 

SDH Medlov 

 
Předsedající uvedl, že dne 11.11.2023 byla zastupitelům obce zaslána žádost o finanční podporu 

z rozpočtu obce na rok 2024 žadatele SDH Medlov ve výši 85.000,- Kč na dovybavení SDH 

novým nůžkovým stanem 6x8 m, novým nůžkovým stanem 3x4 m a dokoupení vycházkových 

uniforem. 

 

Předsedající vyzval přítomné k diskuzi nad projednávaným bodem. 

 

Starosta obce uvedl, že s ohledem na vývoj cen, inflaci a předpokladu reálného snížení hodnoty 

výše finančních prostředků z rozpočtového určení daní navrhuje snížit výši podpory na        

25.000 ,- Kč. 

Paní Scheichenostová navrhovala, aby zůstala částka v požadované výši a navrhla, aby se 

nejdříve hlasovalo o požadované částce. 

 

Předsedající dal hlasovat o souhlasu s poskytnutím finanční podpory z rozpočtu obce na rok 

2024 žadateli SDH Medlov ve výši 85.000,- Kč na dovybavení SDH novým nůžkovým stanem 

6x8 m, novým nůžkovým stanem 3x4 m a dokoupení vycházkových uniforem. 

 

Pro:  1 (Scheichenostová) 

Proti:  8 

Zdržel se: 2 (Klenovská, Olšina)  

 

Návrh byl zamítnut, usnesení nevzniklo. 

 

 

Předsedající dal hlasovat o souhlasu s poskytnutím finanční podpory z rozpočtu obce na rok 

2024 žadateli SDH Medlov ve výši 25.000,- Kč na dovybavení SDH novým nůžkovým stanem 

6x8 m, novým nůžkovým stanem 3x4 m a dokoupení vycházkových uniforem. 

 

Pro:  8  

Proti:  0 

Zdržel se: 3 (Klenovská, Olšina, Scheichenostová) 
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usnesení č. VIII/2023/5: Zastupitelstvo obce souhlasí s poskytnutím finanční podpory 

z rozpočtu obce na rok 2024 žadateli SDH Medlov ve výši 25.000,- Kč na dovybavení SDH 

novým nůžkovým stanem 6x8 m, novým nůžkovým stanem 3x4 m a dokoupení 

vycházkových uniforem. 

 

 

Pionýr, z.s. – pionýrská skupina Zborovice 

 
Předsedající uvedl, že dne 11.11.2023 byla zastupitelům obce zaslána žádost o finanční podporu 

z rozpočtu obce na rok 2024 žadatele Pionýr, z.s. – pionýrská skupina Zborovice ve výši 

50.000,- Kč na činnost pionýrské skupiny, zajištění akcí a materiálového zajištění dětské 

skupiny. 

 

Předsedající vyzval přítomné k diskuzi nad projednávaným bodem. 

 

Nikdo z přítomných se do diskuze nepřihlásil 

 

Předsedající dal hlasovat o souhlasu s poskytnutím finanční podpory z rozpočtu obce na rok 

2024 žadateli Pionýr z.s. – pionýrská skupina Zborovice ve výši 50.000,- Kč na činnost 

pionýrské skupiny, zajištění akcí a materiálového zajištění dětské skupiny 

 

Pro:  10  

Proti:  0 

Zdržel se: 1 (Řezáč)  

 

usnesení č. VIII/2023/6: Zastupitelstvo obce souhlasí s poskytnutím finanční podpory 

z rozpočtu obce na rok 2024 žadateli Pionýr z.s. – pionýrská skupina Zborovice ve výši 

50.000,- Kč na činnost pionýrské skupiny, zajištění akcí a materiálového zajištění dětské 

skupiny 

 

ELEDA s.r.o. 

 
Předsedající uvedl, že dne 11.11.2023 byla zastupitelům obce zaslána žádost o finanční podporu 

z rozpočtu obce na rok 2024 žadatele ELEDA s.r.o. ve výši 372.500,- Kč na provoz 

provozovny, úhradu energií a personálních nákladů Pošty Partner na adrese Hlavní 7, 768 32 

Zborovice. 

 

Předsedající vyzval přítomné k diskuzi nad projednávaným bodem. 

 

Nikdo z přítomných se do diskuze nepřihlásil 

 

Předsedající dal hlasovat o souhlasu s poskytnutím finanční podpory z rozpočtu obce na rok 

2024 žadateli ELEDA s.r.o. ve výši 372.500,- Kč na provoz provozovny, úhradu energií a 

personálních nákladů Pošty Partner na adrese Hlavní 7, 768 32 Zborovice. 
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Pro:  2 (Klenovská, Scheichenostová) 

Proti:  9 

Zdržel se: 0  

 

Návrh byl zamítnut, usnesení nevzniklo. 

 

Předsedající uvedl, že dne 11.11.2023 byla zastupitelům obce zaslána žádost o finanční podporu 

z rozpočtu obce na rok 2024 žadatele ELEDA s.r.o. ve výši 315.300,- Kč na provoz 

provozovny, úhradu energií a personálních nákladů Pošty Partner na adrese Hlavní 7, 768 32 

Zborovice. 

 

Předsedající vyzval přítomné k diskuzi nad projednávaným bodem. 

 

Nikdo z přítomných se do diskuze nepřihlásil 

 

Předsedající dal hlasovat o souhlasu s poskytnutím finanční podpory z rozpočtu obce na rok 

2024 žadateli ELEDA s.r.o. ve výši 315.300,- Kč na provoz provozovny, úhradu energií a 

personálních nákladů Pošty Partner na adrese Hlavní 7, 768 32 Zborovice. 

 

Pro:  2 (Klenovská, Scheichenostová) 

Proti:  9 

Zdržel se: 0  

 

Návrh byl zamítnut, usnesení nevzniklo. 

 

Český svaz včelařů, z. s., základní organizace Zdounky 

 
Předsedající uvedl, že dne 11.11.2023 byla zastupitelům obce zaslána žádost o finanční podporu 

z rozpočtu obce na rok 2024 žadatele Český svaz včelařů, z.s., základní organizace Zdounky ve 

výši 11.000,- Kč na nákup pomůcek a prostředků pro soustavnou péči o zdraví včelstev. 

 

Předsedající vyzval přítomné k diskuzi nad projednávaným bodem. 

 

Paní Scheichenostová uvedla, že je jako členka spolku ve střetu zájmů. 

 

Předsedající dal hlasovat o souhlasu s poskytnutím finanční podpory z rozpočtu obce na rok 

2024 žadateli Český svaz včelařů, z.s., základní organizace Zdounky ve výši 11.000,- Kč na 

nákup pomůcek a prostředků pro soustavnou péči o zdraví včelstev. 

 

Pro:  11  

Proti:  0 

Zdržel se: 0   

 

usnesení č. VIII/2023/7: Zastupitelstvo obce souhlasí s poskytnutím finanční podpory 

z rozpočtu obce na rok 2024 žadateli Český svaz včelařů, z.s., základní organizace 

Zdounky ve výši 11.000,- Kč na nákup pomůcek a prostředků pro soustavnou péči o 

zdraví včelstev. 
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TJ Pilana Zborovice, z. s. 
 

Předsedající uvedl, že dne 11.11.2023 byla zastupitelům obce zaslána žádost o poskytnutí 

dotace z rozpočtu obce na rok 2024 ve výši 200.000,- Kč - na šachový oddíl 30.000,- Kč, vedení  

účetnictví 20.000,- Kč, trenérskou činnost mládeže 125.000,- Kč, úhradu startovného na 

zimních a letních turnajích mládežnických mužstev 20.000,- a nezbytné poplatky FAČR – 

Fotbalové asociaci České republiky 5.000,- Kč 

 

Předsedající vyzval přítomné k diskuzi nad projednávaným bodem. 

 

Starosta obce uvedl, že s ohledem na vývoj cen, inflaci a předpokladu reálného snížení hodnoty 

výše finančních prostředků z rozpočtového určení daní navrhuje snížit výši podpory na 40.000,- 

Kč. 

Paní Scheichenostová uvádí, že obec má v rozvojovém plánu obce až do roku 2026 podporu 

sportu v obci – při snížení finanční podpory se nejedná o podporu, ale o likvidaci spolku, stejně 

jako u pošty.  

Starosta uvádí, že pokud je schválený záměr ve výši 1 milionu na opravu střechy, která již 

probíhá, nemyslí si, že obec nepodporuje sport v obci.  

Paní Scheichenostová upozorňuje, že dříve byl schválený záměr ve výši 25 mil. na opravu šaten 

TJ a byl také vypracovaný projekt. Upozorňuje, že smlouvu o výpůjčce hřiště schvalovalo 

zastupitelstvo, ale výpověď schválil sám starosta. Starosta uvádí, že to není v rozporu se 

zákonem o obcích. Paní Scheichenostová uvádí, že má již připravené poklady na ministerstvo 

vnitra. 

Starosta uvádí, že první se bude hlasovat o původní částce. 

Pan Šprňa uvedl, že při navrhované finanční podpoře ve výši 40.000,- Kč jde o likvidaci spolku, 

v činnosti spolku nebude možné pokračovat a mužstva nebudou moci být přihlášena do soutěží. 

Starosta se pana Šprni dotazuje, zda žádali o podporu i v Měrovicích na Hané, kde momentálně 

hrají. Pan Šrpňa uvedl, že nežádali, neboť tam jim vyšli vstříc tím, že tam mohou hrát. Doplnil, 

že se chtějí vrátit do Zborovic, tak jak uvedli v dopise, který zaslali všem zastupitelům obce. 

Starosta se dále dotazuje předsedy TJ pod jakým názvem v soutěžím vystupuje šachový oddíl. 

Pan Šprňa uvádí, že pod názvem šachový oddíl Zborovice, starosta obce, se pozastavuje nad 

tím, proč ne pod názvem TJ Pilana Zborovice, pan Šprňa uvádí, že takto se oddíl do soutěží 

zapsal. Starosta obce, upozorňuje, že výpověď zaslal TJ až po tom, co TJ informovalo, že hrát 

ve Zborovicích z důvodu nevyhovujícího stavu šaten nebudou.  

Paní Políčková a pan Šprňa odcházejí z jednání zastupitelstva obce 18:46. 

Pan Jurčík cituje ze zprávy finančního výboru, který projednal jednotlivé žádost, doplnil, že 

zastupitelé by určitě rádi naplnili všechny potřeby spolků – což však není možné s ohledem na 

obecní rozpočet. 

Paní Koláčková se dotazovala, jakým klíčem se snižují jednotlivé podpory spolkům. Starosta 

uvádí, že žádný klíč není, úkolem pro sestavení systému přidělování dotací byla zastupitelstvem 

obce pověřena paní Scheichenostová, která systém nevypracovala. Paní Scheichenostová 

uvedla, že navrhovala, aby se spolky sešly a řekly kolik potřebují financí, aby spolky mohly 

fungovat. Starosta uvedl, že to paní zastupitelka navrhovala, ale k žádnému setkání nedošlo.  

 

Znovu se diskuze vrací k tomu, že starosta obce vypověděl smlouvu, která byla dříve schválena 

zastupitelstvem obce. 
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Předsedající dal hlasovat o souhlasu s poskytnutím finanční podpory z rozpočtu obce na rok 

2024 žadateli TJ Pilana Zborovice, z.s. ve výši 200.000,- Kč na šachový oddíl 30.000,- Kč, 

vedení účetnictví 20.000,- Kč, trenérskou činnost mládeže 125.000,- Kč, úhradu startovného na 

zimních a letních turnajích mládežnických mužstev 20.000,- a nezbytné poplatky FAČR – 

Fotbalové asociaci České republiky 5.000,- Kč. 

 

Pro:  3 (Klenovská, Olšina, Scheichenostová) 

Proti:  7 

Zdržel se: 1 (Řezáč)  

 

Návrh byl zamítnut, usnesení nevzniklo. 

 

 

Předsedající dal hlasovat o souhlasu s poskytnutím finanční podpory z rozpočtu obce na rok 

2024 žadateli TJ Pilana Zborovice, z.s. ve výši 40.000,- Kč na činnost spolku. 

 

Pro:  8  

Proti:  0 

Zdržel se: 3 (Olšina, Řezáč, Scheichenostová)  

 

 

usnesení č. VIII/2023/8: Zastupitelstvo obce souhlasí s poskytnutím finanční podpory 

z rozpočtu obce na rok 2024 žadateli TJ Pilana Zborovice z.s.  ve výši 40.000,- Kč na 

činnost spolku. 

 

 
KČT, odbor Zborovice 

 
Předsedající uvedl, že dne 11.11.2023 byla zastupitelům obce zaslána žádost o finanční podporu 

z rozpočtu obce na rok 2024 žadatele KČT, odbor Zborovice výši 15.000,- Kč na účast na 

oblastní konferenci, nákup odznaků pro turisty, fotodokumentaci z akcí pořádaných KČT, 

nákup aktuálních map a k úhradě příspěvku na dopravu pro děti. 

 

Předsedající vyzval přítomné k diskuzi nad projednávaným bodem. 

 

Nikdo z přítomných se do diskuze nepřihlásil. 

 

Předsedající dal hlasovat o souhlasu s poskytnutím finanční podpory z rozpočtu obce na rok 

2024 žadateli KČT, odbor Zborovice ve výši 15.000,- Kč na účast na oblastní konferenci, nákup 

odznaků pro turisty, fotodokumentaci z akcí pořádaných KČT, nákup aktuálních map a 

k úhradě příspěvku na dopravu pro děti. 

 

 

 

Pro:  11  

Proti:  0 
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Zdržel se: 0   

 

usnesení č. VIII/2023/9: Zastupitelstvo obce souhlasí s poskytnutím finanční podpory 

žadateli KČT, odbor Zborovice ve výši 15.000,- Kč na účast na oblastní konferenci, nákup  

odznaků pro turisty, fotodokumentaci z akcí pořádaných KČT, nákup aktuálních map a 

k úhradě příspěvku na dopravu pro děti. 

 
Náboženská obec CČSH Zborovice 

 
Předsedající uvedl, že dne 11.11.2023 byla zastupitelům obce zaslána žádost o finanční podporu 

z rozpočtu obce na rok 2024 žadatele Náboženská obec CČSH Zborovice výši 9.000,- Kč na 

úhradu energií, vody, odpadů a úklid. 

 

Předsedající vyzval přítomné k diskuzi nad projednávaným bodem. 

 

Nikdo z přítomných se do diskuze nepřihlásil 

 

Předsedající dal hlasovat o souhlasu s poskytnutím finanční podpory z rozpočtu obce na rok 

2024 žadateli Náboženská obec CČSH Zborovice výši 9.000,- Kč na úhradu energií, vody 

odpadů a úklid. 

 

 

Pro:  9  

Proti:  1 (Drobil) 

Zdržel se: 1 (Sokolínský)  

 

 

usnesení č. VIII/2023/10: Zastupitelstvo obce souhlasí s poskytnutím finanční podpory 

z rozpočtu obce na rok 2024 žadateli Náboženská obec CČSH Zborovice výši 9.000,- Kč 

na úhradu energií, vody odpadů a úklid. 

 

 
Předsedající uvedl, že dne 11.11.2023 byla zastupitelům obce zaslána žádost o finanční podporu 

z rozpočtu obce na rok 2024 žadatele Náboženská obec CČSH Zborovice výši 41.000,- Kč na 

výměnu poškozených vstupních dveří, zednického zapravení a následné výmalby chodby, která 

je používána jako vstup do využívané volnočasové klubovny sboru. 

 

Předsedající vyzval přítomné k diskuzi nad projednávaným bodem. 

 

Starosta obce uvedl, že s ohledem na vývoj cen, inflaci a předpokladu reálného snížení hodnoty 

výše finančních prostředků z rozpočtového určení daní navrhuje snížit výši podpory na        

31.000 ,- Kč. 

 

Předsedající dal hlasovat o souhlasu s poskytnutím finanční podpory z rozpočtu obce na rok 

2024 žadateli Náboženská obec CČSH Zborovice výši 31.000,- Kč na výměnu poškozených 

vstupních dveří, zednického zapravení a následné výmalby chodby. 
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Pro:  7  

Proti:  1 (Drobil) 

Zdržel se: 3 (Klenovská, Olšina, Scheichenostová)  

 

 

usnesení č. VIII/2023/11: Zastupitelstvo obce souhlasí s poskytnutím finanční podpory 

z rozpočtu obce na rok 2024 žadateli Náboženská obec CČSH Zborovice výši 31.000,- Kč 

na výměnu poškozených vstupních dveří, zednického zapravení a následné výmalby 

chodby 

 
Římskokatolická farnost Zborovice 

 
Předsedající uvedl, že dne 11.11.2023 byla zastupitelům obce zaslána žádost o finanční podporu 

z rozpočtu obce na rok 2024 žadatele Římskokatolická farnost Zborovice výši 70.000,- Kč na 

pokračující etapu - opravy farní budovy, ve které se setkávají věřící i občané regionu 

zborovicka, v rámci dlouhodobé koncepce spolupráce Obce Zborovice a Římskokatolické 

farnosti Zborovice. 

 

Předsedající vyzval přítomné k diskuzi nad projednávaným bodem. 

 

Starosta obce uvedl, že s ohledem na vývoj cen, inflaci a předpokladu reálného snížení hodnoty 

výše finančních prostředků z rozpočtového určení daní navrhuje snížit výši podpory na        

30.000 ,- Kč.  

Paní Scheichenostová uvedla, že jako členka ekonomické rady farnosti je ve střetu zájmů. 

Pan Řezáč navrhoval, aby výše podpory pro Římskokatolickou farnost byla stejná jako pro 

Náboženskou obec CČSH, tedy 40.000,- Kč. 

 

Předsedající dal hlasovat o souhlasu s poskytnutím finanční podpory z rozpočtu obce na rok 

2024 žadateli Římskokatolická farnost Zborovice ve výši 30.000,- Kč. 

 

 

Pro:  6  

Proti:  2 (Drobil, Řezáč) 

Zdržel se: 3 (Klenovská, Olšina, Scheichenostová)  

 

 

usnesení č. VIII/2023/12: Zastupitelstvo obce souhlasí s poskytnutím finanční podpory 

z rozpočtu obce na rok 2024 žadateli Římskokatolická farnost Zborovice výši 30.000,- Kč 

na rok 2024. 

 

 
Základní organizace Českého zahrádkářského svazu  
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Předsedající uvedl, že dne 11.11.2023 byla zastupitelům obce zaslána žádost o finanční podporu 

z rozpočtu obce na rok 2024 žadatele ZO Českého zahrádkářského svazu ve výši 30.000,- Kč  

na úhradu poplatků, nákupu lednice, nátěrových hmot pro údržbu a materiálu na zednické 

zapravení zdiva po výměně oken. 

 

Předsedající vyzval přítomné k diskuzi nad projednávaným bodem. 

 

Nikdo z přítomných se do diskuze nepřihlásil 

 

Předsedající dal hlasovat o souhlasu s poskytnutím finanční podpory z rozpočtu obce na rok 

2024 žadateli ZO Českého zahrádkářského svazu Zborovice ve výši 30.000,- Kč. 

 

Pro:  11  

Proti:  0 

Zdržel se: 0   

 

usnesení č. VIII/2023/13: Zastupitelstvo obce souhlasí s poskytnutím finanční podpory 

z rozpočtu obce na rok 2024 žadateli ZO Českého zahrádkářského svazu Zborovice ve 

výši 30.000,- Kč. 

 

 

7) rozpočtové opatření č. 13/2023 

 
Předsedající uvedl, že dne 16.11.2023 byl zastupitelům zaslán návrh rozpočtového opatření 

číslo 13/2023 a předal slovo předsedovi finančního výboru, aby přítomné seznámil s návrhem 

rozpočtového opatření. 

Po seznámení s návrhem rozpočtového opatření vyzval předsedající k diskuzi nad 

projednávaným bodem. 

 

Paní Scheichenostová se dotazovala, čeho se týká změna u ostatních záležitostí. Předseda 

finančního výboru přečetl doplnění k návrhu rozpočtového opatření - Zvýšení výdajů je kryto 

daňovými příjmy a přesunem financí z paragrafu 3639  - sokolovna - mzda uklízečky, opravy 

šatna herců, zastupitelstvo obce, ostatní záležitosti pozemních komunikací. Dále se paní 

zastupitelka Scheichenostová dotazovala, z čeho se berou peníze z paragrafu 3639. Starosta 

uvedl, že se peníze z ničeho neberou, ale jelikož je již nyní zřejmé, že na paragrafu 3639 – 

Komunální rozvoj a územní rozvoj jinde nezařazené, budou finance nevyčerpány, přesouvají se 

na jiný paragraf, tak jak uvedl pan Jurčík. 

 

Předsedající dal hlasovat o schválení návrhu rozpočtového opatření č. 13/2023. 

 

 

 

Pro:  10 

Proti:  0 

Zdržel se: 1 (Scheichenostová)  
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usnesení č. VIII/2023/14: Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č. 13/2023. 

 

 

 

8) obecně závazná vyhláška č. 01/2023 – místní poplatek ze 

psů 

 
 

Předsedající uvedl, že dne 11.11.2023 byl zastupitelům obce zaslána návrh znění obecně 

závazné vyhlášky o místním poplatku ze psů. Doplnil, že návrh byl koordinován s oddělením 

Dozoru MV, s tím, že dne 20.11.2023 přišla odpověď v podobě posouzení zákonností návrhů 

obecně závazných vyhlášek obce Zborovice.  

 

Předsedající vyzval přítomné k diskuzi nad projednávaným bodem. 

 

Paní Scheichenostová uvedla, že v zaslaném návrhu OZV byla uvedena částka 1,- Kč a nyní je 

v materiálech pro zastupitele částka 250,- Kč za jednoho psa a za druhého a každého dalšího 

psa téhož držitele 500,- Kč. Starosta uvedl, že nyní se bude o výši poplatku jednat. Návrh je dle 

předložené OZV. Paní Scheichenostová se dotazovala, proč je za druhého psa poplatek ve výši 

500,- Kč. Starosta vyzval paní zastupitelku ať předloží svůj návrh. Paní Scheichenostová 

navrhovala 200,- Kč za jednoho psa, 200,- Kč za druhého a každého dalšího psa téhož držitele, 

pro držitele psa +65 let zdarma a druhý a každý další pes pro držitele občana +65 také zdarma, 

uvádí, že tyto výše poplatků se jí zdají dostatečné. Starosta se dotazoval paní zastupitelky, zda 

ví, jaký je maximální poplatek ze psů, uvedla, že si myslí že 1500,- Kč. Starosta uvedl, že tomu 

tak je a myslí si tedy, že poplatek 250,- Kč za 1. psa a 500,- Kč za každého dalšího není moc. 

Paní Scheichenostová uvedla, že tato maximální výše se týká hlavně měst. Starosta požádal 

paní Scheichenostovou, aby příště návrhy zasílala dříve. 

 

Předsedající dal hlasovat o schválení obecně závazné vyhlášky o místním poplatku ze psů – 

kdy sazba poplatku za kalendářní rok činí za jednoho psa 200,- Kč a za druhého a každého 

dalšího psa téhož držitele 200,- Kč, od poplatku bude osvobozena osoba, která v příslušném 

kalendářním roce dosáhne věku 71 let a více. 

 
 

Pro:  1 (Scheichenostová) 

Proti:  8 

Zdržel se: 2 (Klenovská, Řezáč) 

 

Návrh byl zamítnut, usnesení nevzniklo. 

 

 

 

 

Pan Nezdařil upozornil, že někteří majitelé psů vhazují psí exkrementy do nádob na odpad, 

které k tomu nejsou určené, jako je například popelnice na jedlé oleje či jiné nádoby na 

tříděný odpad. 
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Předsedající dal hlasovat o schválení předložené obecně závazné vyhlášky – o místním poplatku 

ze psů. 

 

Pro:  10  

Proti:  1 (Scheichenostová) 

Zdržel se: 0  

 

 

usnesení č. VIII/2023/15: Zastupitelstvo obce schvaluje obecně závaznou vyhlášku o místní 

poplatku ze psů. 

 

 

9) obecně závazná vyhláška č. 02/2023 – místní poplatek za 

užívání veřejného prostranství 

 
Předsedající uvedl, že dne 11.11. 2023 byl zastupitelům obce zaslána návrh znění obecně 

závazné vyhlášky o místním poplatku za užívání veřejného prostranství. Doplnil, že návrh byl 

koordinován s oddělením Dozoru MV, s tím, že dne 20.11.2023 přišla odpověď v podobě 

posouzení zákonností návrhů obecně závazných vyhlášek obce Zborovice.  

 

Předsedající vyzval přítomné k diskuzi nad projednávaným bodem. 

 

Paní Scheichenostová upozornila, že k návrhu OZV nebyla zaslána příloha č. 1. Starosta uvedl, 

že zřejmě tabulka nedopatřením nebyla odeslána, že kdyby na to paní zastupitelka upozornila 

dříve doplnil by podklady. Dále se paní Scheichenostová dotazovala, kolik občanů platí 

poplatek za parkovací stání – starosta odpověděl, že nikdo. Pan Jurčík navrhoval, že by zrušil 

zpoplatnění sportovních akcí – starosta uvedl, že poplatek se týká pozemků, které jsou veřejným 

prostranstvím, nikoli hřiští, proto nevidí důvod sportovní akce konané na veřejných 

prostranstvích od poplatku osvobozovat. 

 

Předsedající dal hlasovat o schválení předložené obecně závazné vyhlášky o místním poplatku 

za užívání veřejného prostranství. 

 

Pro:  10  

Proti:  0  

Zdržel se: 1 (Scheichenostová) 

 

usnesení č. VIII/2023/16: Zastupitelstvo obce schvaluje obecně závaznou vyhlášku o 

místním poplatku za užívání veřejného prostranství. 

 

 

 

10) obecně závazná vyhláška č. 03/2023 – místní poplatek za 

systém odpadového hospodářství 
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Předsedající uvedl, že dne 11.11.2023 byla zastupitelům obce zaslána návrh znění obecně 

závazné vyhlášky o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství. Doplnil, že 

součástí návrhu je osvobození od poplatku osob starších 70 let, návrh byl koordinován 

s oddělením Dozoru MV, s tím, že dne 20.11.2023 přišla odpověď v podobě posouzení 

zákonností návrhů obecně závazných vyhlášek obce Zborovice.  

 
Předsedající vyzval přítomné k diskuzi nad projednávaným bodem. 

 

Paní Scheichenostová požádala před projednáváním OZV k času na seznámení s částí 

osvobození. Předsedající vyhověl. Pan Fiury navrhl, aby byly od poplatku osvobozeny děti, 

které v příslušném kalendářním roce nedovršily věku 4 let. Paní Scheichenostová se dotazovala, 

proč je zrušená možnost uhradit poplatek na dvě splátky – starosta uvedl, že tohoto využila jen 

opravdu malá část občanů. Paní Scheichenostová se dále zabývala náklady na odpadové 

hospodářství, které zaslal zastupitelům obce starosta. Uvedl, že náklady jsou rozpočítány na 

počet platících, ale že by to mělo být na celkový počet poplatníků, osvobození části poplatníků 

zatěžuje ostatní, kteří nejsou osvobozeni. Navrhovala, že by bylo vhodné občany více motivovat 

k třídění odpadů, rozšířit možnosti třídění dalších druhů odpadu – což bude dobré pro životní 

prostředí, a také větším příjmem od společnosti EKO-KOM. Starosta uvedl, že bohužel je 

skutečnost jiná, čím více třídíme, tím více platíme. Paní Scheichenostová uvedla, že pokud 

odpad vytřídíme, dostaneme něco zpátky od EKO-KOMU. Pan Horák upozorňuje, že není 

možné porovnávat částky za odvoz a uložení, že je třeba toto porovnávat s množstvím odpadu. 

Paní Scheichenostová se dotazovala, jak dopadlo zjištění k třídění nápojových kartonů. 

Starosta uvedl, že se informoval při dnech Zlínského kraje přímo u společnosti EKO-KOM – 

nápojové kartony lze dávat do kontejnerů na plast, jiná možnost pro nás není, sběr samotných 

nápojových kartonů není realizován dle sdělení v celém okrese Kroměříž. Paní 

Scheichenostová zjistila v Biopasu, že pro tento odpad není zpracovatel, a že se mají dávat do 

papíru, na městském úřadě v Kroměříži jí řekli, že toto také nevyřešili, protože není třídička 

není možnost, jak efektivně tento odpad třídit. Paní Scheichenostová navrhuje, aby i důchodci 

platili za odpad, v okolí nenašla žádnou obec, kde by byli důchodci od poplatku zcela 

osvobozeni. Pan Horák navrhoval, aby děti byly osvobozeny a důchodci nad 70 let platili 50%. 

Paní Scheichenostová uvedla, že osob nad 70 je v obci 149, chtěla provést přesnější výpočty na 

občana, ale neměla k tomu dostatečné podklady o věkovém složení obce. Starosta uvedl, že si 

nemyslí, že je vhodné, aby občané ve věku +70, kteří pobírají starobní důchody, platili poplatek 

jako občané v produktivním věku. Paní Scheichenostová upozornila, že nejvíce budou zatíženy 

vícečlenné rodiny. Paní Švehlíková se dotazovala, proč studenti poplatek musí platit, když 

nevydělávají a většinou ani v obci trvale nejsou. Starosta uvedl, že poplatková povinnost, je 

v místě trvalého pobytu, pokud jsou někde ve městech na školách, tam poplatkovou povinnost 

nemají. Paní Klenovská navrhovala, aby děti do 3 let platili 400,- Kč a občané 70+ 400,- Kč. 

Paní Scheichenostová doplnila, že je třeba, aby zůstal poplatek ve výši 780,- Kč. Pan Sokolínský 

uvedl, že by bylo dobré, aby se paní kolegyně Shceichenostová zaměřila na financování obce, 

podotknul, že na rozdíl od osob v produktivním věku si nedokáže osobu 70+ představit při 

případném přivýdělku. 
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Předsedající dal hlasovat o schválení návrhu obecně závazné vyhlášky o místním poplatku za 

obecní systém odpadového hospodářství – výše poplatku 950,- Kč, osoby, které v příslušném 

kalendářním roce nedovršili věku 4 let 400,- Kč a osoby, které v příslušném kalendářním roce 

dovršily více jak 70 let věku 400,- Kč. 

 

Pro:  1 (Klenovská) 

Proti:  9 

Zdržel se: 1 (Scheichenostová)  

 

Návrh byl zamítnut, usnesení nevzniklo. 

 
Předsedající dal hlasovat o schválení návrhu obecně závazné vyhlášky o místním poplatku za 

obecní systém odpadového hospodářství – výše poplatku 780,- Kč, osoby které v příslušném 

kalendářním roce nedovršili věku 4 let 400,- Kč a osoby které v příslušném kalendářním roce 

dovršily více jak 70 let věku 400,- Kč. 

 

Pro:  1 (Scheichenostová) 

Proti:  9 

Zdržel se: 1 (Klenovská)  

 
Návrh byl zamítnut, usnesení nevzniklo. 

 

Předsedající dal hlasovat o schválení návrhu předložené obecně závazné vyhlášky o místním 

poplatku za obecní systém odpadového hospodářství s doplněným osvobození od poplatku 

osob, které v příslušném kalendářním roce nedovršili věku 4 let. 

 

Pro:  9  

Proti:  0 

Zdržel se: 2 (Klenovská, Scheichenostová)  

 
 

usnesení č. VIII/2023/17: Zastupitelstvo obce schvaluje obecně závaznou vyhlášku o místní 

poplatku za obecní systém odpadového hospodářství s doplněným osvobozením od 

poplatku osob, které v příslušném kalendářním roce nedovršili věku 4 let. 

 
 

11) Stanovení výše stočného pro rok 2024 

 
Předsedající uvedl, že dne 21.11. 2023 byl zastupitelům obce zaslán výpočet stočného pro rok 

2024.  

Paní zastupitelka Scheichenostová opustila jednání, předsedající zasedání od 20:04 do 20:07 

přerušil.  
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Starosta doplnil, že výpočet stanovuje výši minimálního stočného na částku 52,97 vč. DPH. 

Zastupitelé v případě neschválení zvýšení stočného poruší povinnosti plynoucí z dotačního 

titulu OPŽP, který obec čerpala v roce 2016 a budou muset přijat nápravná opatření  

 

Předsedající vyzval přítomné k diskuzi nad projednávaným bodem. 

 

Nikdo z přítomných se nepřihlásil. 

 

Předsedající dal hlasovat o schválení navýšení ceny stočného na rok 2024 – výpočtem 

stanovená minimální výše 47,30 Kč bez DPH – vč. 12% DPH 52,97 Kč. 

 

Pro:  10  

Proti:  0 

Zdržel se: 1 (Scheichenostová)  

 
 

usnesení č. VIII/2023/18: Zastupitelstvo obce schvaluje navýšení ceny stočného na rok 2024 

– výpočtem stanovená minimální výše 47,30 Kč bez DPH – vč. 12% DPH 52,97 Kč. 

  

12) Záměr rekonstrukce vnitřních prostor objektu občanské 

vybavenosti stojící na pozemku p.č. 1095 v k.ú. Zborovice – 

fotbalové šatny v areálu fotbalového hřiště ve Zborovicích 

 
Předsedající předal slovo navrhovatelce bodu k jednání paní Klenovské, aby přítomné 

seznámila se záměrem rekonstrukce fotbalových šaten v areálu fotbalového hřiště ve 

Zborovicích.  

 

Paní zastupitelka Klenovská seznámila přítomné s návrhem záměru, uvedla příklady z okolních 

obcí, kde se sportoviště opravovala, odhadla dobu rekonstrukce na 4 měsíce s tím, že by bylo 

vhodné využít k financování dotace ze Zlínského kraje – lhůta pro podání žádostí končí 

31.5.2024, poukázala na výsledky z revizních zpráv. Pan Jurčík upozornil, že zástupci spolku 

TJ Pilana Zborovice nejsou přítomni, poukázal na to, že pan Šprňa uvedl, že přidělení dotace 

ve výši 40 tisíc je pro spolek likvidační. Paní Koláčková uvedla, že se jednalo o mládež. Starosta 

uvedl, že dle dnešního jednání není zřejmé, zda spolek bude dál fungovat. Paní Klenovská 

uvedla, že přestože nejsou přítomni zástupci spolku, je možné o záměru jednat. Paní Štěpánková 

uvedla, že si myslí, že skončit nechtějí, ale bylo by dobré, aby věděli, zda se mají kam vrátit, 

opravené sportovní zázemí mohou využívat i jiné spolky – např. hasiči. Paní Scheichenostová 

uvedla, že šatny jsou v majetku v obce a považuje v zájmu obce, aby se provedly potřebné 

opravy. Pan Sokolínský se vrátil k mládeži, v dotaci bylo požadováno 30 tisíc na oddíl šachů, 

když dříve žádal, aby šachový oddíl vedl i děti nebylo vyhověno. Paní Scheichenostová uvedla, 

že neví, proč se stále mluví o dětech, myslí si, že jde o podporu sportu v obci celkově, když se 

budou podporovat i mužstva dospělých, mládež v nich bude vidět vzor a může to motivovat je. 

Navrhuje tedy šatny opravit. Pan Sokolínský uvedl, že se začalo střechou. Paní Kuciánová 

uvedla, že má dvě poznámky – žádala předsedu TJ, aby doložil, kolik je fotbalistů ze Zborovic 
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a dále že byl předseda vyzván, aby doložil, jak šatny v posledních letech udržovali – což se 

nestalo. Dále poukazovala na chování fanoušků, které vždy není dobrý vzorem pro děti. Paní  

 

Scheichenostová se pozastavovala nad tím, proč mělo TJ šatny udržovat. Starosta uvedl, že toto 

měli uvedeno ve smlouvě o výpůjčce. Dále poukázal na nevhodné chování na zápase jednoho 

z představitelů spolku. Paní Švehlíková upozornila, že starosta na zápase nebyl – ten uvedl, že 

nebyl, že o dění ví od redaktora novin. Pan Sokolínský upozornil, že opravy se měly dělat 

průběžně, a dle stavu, ve kterém šatny nyní jsou tomu tak nebylo. Paní Scheichenostová uvedla, 

že neví, proč se toto vyčítá současnému vedení TJ, když stav šaten je špatný již dlouhou dobu. 

Před hlasováním vyzývá zastupitele, aby ti zastupitelé, kteří se na minulém zasedání 

zastupitelstva obce vyjádřili k opravám šaten, tak aby tak hlasovali i dnes. Starosta vyzval paní 

Scheichenostovou, aby uvedla, které zastupitele vyzývá. Paní Scheichenostová uvedla, že si 

přesně nepamatuje, kdo se jak vyjádřit, že zastupitelé si to určitě pamatují. Pan Fiury uvedl, že 

v diskuzi na minulém zasedání zastupitelstva obce bylo řečeno, že opravovat, ale postupně. Paní 

Scheichenostová upozornila, že nyní je možnost využít dotace ze Zlínského kraje. Starosta 

uvedl, že pokud budou dotace využity, je třeba mít jistotu, že zde fotbal bude. Pan Řezáč 

upozornil, že s dotací zatím nemůžeme počítat, je možné, že by nebyla přidělena. Paní 

Scheichenostová doplnila, že jak není jistota toho, že zde bude fotbal, není jistota, že 

v polyfunkčním domě budou lékaři. Starosta vyzval paní zastupitelku Klenovskou, aby sdělila,  

o jaké výši záměru se bude hlasovat, navrhla, že o 1,4 mil.  

 

Předsedající dal hlasovat o schválení záměru ve výši 1,4 mil. na rekonstrukce vnitřních prostor 

objektu občanské vybavenosti stojící na pozemku p.č. 1095 v k.ú. Zborovice – fotbalové šatny 

v areálu fotbalového hřiště.  

 
Pro:  3 (Klenovská, Olšina, Scheichenostová) 

Proti:  0 

Zdržel se: 8  

 

Návrh byl zamítnut, usnesení nevzniklo. 

 

 

13) Prodej, bezplatný převod pozemků 

 
Předsedající uvedl, že dne 24.10.2023 byl zveřejněn záměr prodeje části pozemku p.č. 785 

v k.ú. Zborovice na základě žádosti OUZB-1739/2023 ze dne 31.8.2023, prodejní cena 500,- 

Kč/m2 bez DPH, plocha asi 25 m2 – přesná plocha bude upřesněna geometrickým plánem. 

 

Předsedající vyzval přítomné k diskuzi nad projednávaným bodem. 

 

Paní Scheichenostová se dotazovala, když na pozemku bude trafostanice, zda je uvažováno o 

nějakém ochranném pásmu. Pan Vrána uvedl, že ano. Pan starosta uvedl, že z důvodu vedení 

vysokého napětí, již ochranné pásmo v tomto místě je. 

 

Předsedající dal hlasovat o schválení prodeje části pozemku p.č. 785 v k.ú. Zborovice za cenu 

500,- Kč/m2 bez DPH o ploše asi 25 m2 – přesná plocha bude upřesněna geometrickým plánem. 
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Pro:  9  

Proti:  0 

Zdržel se: 2 (Klenovská, Scheichenostová) 

 

 

usnesení č. VIII/2023/19: Zastupitelstvo obce schvaluje prodej části pozemku p.č. 785 v k.ú. 

Zborovice za cenu 500,- Kč/m2 bez DPH o ploše asi 25 m2 – přesná plocha bude upřesněna 

geometrickým plánem. 

 

 

14) Diskuze 

 
Předsedající vyzval přítomné k diskuzi – potřeby občanů v roce 2024, vzájemné setkávání, 

příprava kulturních akcí. 

 

Paní Scheichenostová se dotazovala, zda je nějak vyřízena žádost, kterou zaslala na podatelnu 

k úpravě zeleně u křižovatky Wolkerova – Nerudova – kde je v současné době špatný výhled do 

silnice. Starosta uvedl, že bylo majitelce domu zasláno oznámení, co je třeba udělat pro 

sjednání nápravy. Paní zastupitelka upozornila, že se jedná o strom na obecním pozemku.  

Dále se paní zastupitelka dotazovala, zda v případě, že pořádá nějakou akci má toto nahlásit, 

aby byla v kalendáři či případném letáčku uvedena nebo se kulturní komise dotazuje sama? 

Pan Drobil uvedl, že stejně jako ostatní i ona byla pozvána na 1. zasedání kulturní komise, kde 

se toto domlouvalo. Paní Kuciánová uvedla, že akce mohla být i ve zpravodaji uvedena. Pan 

Drobil vyzval paní Scheichenostovou, aby řekla, o jakou akci se jedná – adventní koncert ZUŠ, 

který proběhne 1. adventní neděli v kostele.  

Paní Klabalová upozornila, že plán akcí na příští rok musí spolky a organizace dát na obecní 

úřad do 8.12.2023, aby se s nimi počítalo, popř. se nekryly. Starosta obce se dotazoval paní 

Scheichenostové, jak to je s pořádáním plesu farnosti. Paní Scheichenostová uvedla, že se o 

tom jednalo, ale momentálně neví, v jaké fázi to je.  

Starosta vyzval zastupitele, zda chtějí pokračovat v neformálních setkání s občany. Pan 

Sokolínský uvedl, že by byl pro neboť si myslí, že to má přínos pro zastupitele i občany. Pan 

Vrána také souhlasil s pokračováním a doplnil, že chodili i občané, kteří nechodí na veřejná 

zasedaní. Starosta vyzval předsedu kulturní komise, zda si kulturní komise tato setkání vezme 

na starost. Pan Drobil souhlasil. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



ZÁPIS ZE VIII. VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA 
OBCE ZBOROVICE, KTERÉ SE USKUTEČNILO  

DNE 23. LISTOPADU 2023 V SÁLE SOKOLOVNY 
ZBOROVICE 

 
 

23/23 
 
 
  

 

 

15) Závěr 
 

 

 

Do diskuze se již nikdo z přítomných nepřihlásil, starosta přešel k bodu pořadu č. 15) závěr. 

 

Poděkoval všem přítomným za jejich účast na VIII. veřejném zasedání zastupitelstva obce 

Zborovice, za jejich podnětné připomínky a náměty k diskuzím a všem popřál příjemný zbytek 

večera. 

 

Veřejné zasedání zastupitelstva obce bylo ukončeno 23.11.2023 ve 20:42 hodin. 

 

 

 

 

 

 

______________________      ______________________ 

Vítězslav Hanák       Miloslav Jurčík 

starosta obce        ověřovatel 

 

 

______________________      ______________________ 

Mgr. Zdeňka Kuciánová      Přemysl Drobil 

místostarostka obce       ověřovatel 

 

 

______________________ 

Martin Vrána 

místostarosta obce 

 


